



# ហូមី (HOMY)

## ព័ត៌មានទូទៅ

**ហូមី** ជាថ្នាំលាបលំអប្រភេទលាយទឹក កម្រិតធម្មតា ដែលផ្សំពីការអាក្រីលិកសុទ្ធ មានសាច់ម៉ត់រាបស្មើល្អ និងមានកម្លាំងគោងស្អិតល្អ ទាំងលើផ្ទៃជញ្ជាំងខាងក្រៅ និង ផ្ទៃខាងក្នុង។

**ហូមី** ធន់នឹងទឹក មិនកាន់ស្នែ ធន់នឹងការរលក ឆ្លុក ហើយវាត្រូវបានធានាថាជាប់ធន់បានយូរ។



អត្ថប្រយោជន៍	<ul style="list-style-type: none"> <li>• ភាពបិទបាំងល្អ</li> <li>• ងាយស្រួលធ្វើការ</li> <li>• មានក្លិនស្រាល</li> <li>• ឈ្នះផ្សិត</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• គ្មានសារធាតុបាវត</li> <li>• ជួយផ្ចិតស្នាមប្រេះ</li> <li>• ភាពជាប់ស្អិតល្អ</li> <li>• សម្រួលក្នុងការដុសលាង</li> </ul>
	លើ	ផ្ទៃជញ្ជាំងស៊ីម៉ង់ បេតុង អិដ្ឋ ផ្ទៃពិដាន និង ប្រភេទក្តាបន្ទះ ផ្សេងៗទៀត ។ល។
ប្រើប្រាស់	សម្រាប់	លំអ និងការពារ
	លក្ខណ៍	ទឹកកញ្ជ័ម ឌីអុកសាយ និង សារធាតុបំពេញសាច់មួយចំនួន
សមាសធាតុផ្សំ	ការ	អាក្រីលិកសុទ្ធ
	វត្ថុរាវសម្រាប់លាយ	ទឹកស្អាត
	ពណ៌	អាចជ្រើសរើសតាមតម្រូវការ
លក្ខណៈទូទៅ	សាច់	ម៉ត់រាបស្មើល្អ
	កម្លាំងជាប់ស្អិត	1.40 +/- 0.05 គ.ក./លីត្រ
	កម្រាស់ថ្នាំពេលស្ងួត	40-50 មីក្រុង(μ) (ក្នុង១ស្រទាប់)
	រយៈពេលស្ងួត	ស្ងួតប៉ះបាន: 15-30 នាទី ស្ងួតពេញលេញ : 48 ម៉ោង
	ចន្លោះពេលលាប	2 ម៉ោង
	ផ្ទៃគ្របដណ្តប់	55 ម៉ែត្រការេ/ធុង (លាប2ទឹក)
	ចំណុះវេចខ្ចប់	26 គីឡូក្រាម



# ហូមី (HOMY)

<b>ការណែនាំលើការប្រើប្រាស់</b>	<b>ការរៀបចំផ្ទៃខាងលើ</b>	ធានាថាផ្ទៃខាងលើគឺស្អាត មិនមាន ធ្នូលីដី កំទេចកំទីផ្សេងៗ និងសារធាតុប្រេង។ ករណីមានការលាងសម្អាត ត្រូវទុកផ្ទៃនោះស្ងួតត្រឹមត្រូវសិនមុននឹងលាបថ្នាំ។
	<b>វិធីប្រើ</b>	<b>ករណីលាបដោយប្រើជក់ ឬ រ៉ូឡ័រ</b> លាយទឹកស្អាត១០%ក្នុងមួយធុង(2,5 លីត្រ) កូអោយសព្វមុនពេលលាប។ <b>ករណីប្រើម៉ាស៊ីនបាញ់</b> លាយទឹកស្អាត២០%ក្នុងមួយធុង(5លីត្រ) កូអោយមានសព្វមុនពេលប្រើ។
	<b>ករណីផ្ទៃលើធ្លាប់លាបថ្នាំពីមុនមក</b>	កោសបកស្រទាប់ថ្នាំចាស់ចេញ រួចសំអាតធ្នូលី និងរូបធាតុផ្សេងៗចេញពីលើផ្ទៃ។ កែផ្ទៃចាស់ឡើយវិញដោយប្រើ ថ្នាំទ្រនាប់ អេវីឡាស (EVERLAST) ឬ ប្រូតាន់ (PROTAN) ដើម្បីបង្កើនកម្លាំងទៅផ្ទៃជញ្ជាំងចាស់។

ឈុតផលិតផលដែលត្រូវប្រើ	ប្រភេទថ្នាំ	ផលិតផលដែលត្រូវប្រើ		ចំនួនទឹក	សម្រាប់ផ្ទៃជញ្ជាំងចាស់
		ខាងក្រៅ	ខាងក្នុង		
	ម្សៅបៀក	Vimean Sor	BAN Ce.	2 or 3	
	ទ្រនាប់	Prevalent	Prevalent	1 or 2	EVERLAST/ PROTAN
	ថ្នាំសម្រេច	HOMY		2 or 3	

## សំគាល់

ព័ត៌មានខាងលើគឺផ្អែកលើការធ្វើពិសោធន៍ និង ការអនុវត្តជាក់ស្តែងរបស់យើងយ៉ាងល្អិតល្អន់។ ទោះជាយ៉ាងណា ដោយសារយើងមិនអាចចូលរួម ឬត្រួតពិនិត្យ នូវលក្ខណជាច្រើនដែលផលិតផលរបស់យើងអាច ត្រូវបានយកទៅ ប្រើប្រាស់ យើងអាចធានាបានត្រឹមតែគុណភាពផ្ទាល់នៃផលិតផលរបស់យើងតែប៉ុណ្ណោះ។ យើងខ្ញុំសូមរក្សាសិទ្ធិធ្វើការផ្លាស់ប្តូររាល់ព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ជូនខាងលើ ដោយមិនចាំបាច់ផ្តល់ដំណឹងជាមុន។